

Emeren Group Ltd

Environmental Protection Management Policy

Compiling Dept :	Internal Control
Dept.Head:	Chris Wang
IC Dept Audit:	Chris Wang
Approval:	Group CEO <i>Jusmin Liu</i>
Execution date:	Apr 15 th 2023

File Name	Environmental Protection Management Policy		
Document No.	RS-EPM-01	Version	2023A
Preparation	Internal Control	Distribution	Emeren Group
Management	Internal Control	Effective Date	Apr,15th 2023

一、方针和目的

Emeren Group致力于保护全球环境和自然资源，保障人类的安全与健康，使用清洁阳光能源产品，打造绿色安全的太阳能电站。Emeren Group承诺以诚实、科学的态度对待环保、健康和安全隐患，遵循法律法规和其他要求，通过实施创新方案最大限度减少对环境的负面影响，加强对员工健康与安全的保护，更对我们的经营活动与产品的环保、健康与安全的绩效进行持续改进。我们将领导Emeren团队将环保、健康和安全措施贯彻到我们的经营决策中。

I. Policy and purpose

Emeren Group is committed to protecting the global environment and natural resources, ensuring human safety and health, using clean sunlight energy products to create green and safe energy. Emeren promises to treat environmental protection, health and safety issues with an "honest and scientific" attitude, not only in compliance with laws, regulations and other requirements, but also through the implementation of innovative solutions to minimize the negative impact on the environment and strengthen the protection of employee health and safety. It also continuously improves the environmental, health and safety performance of our business activities and products. We will lead the Emeren team to implement effective environmental, health and safety measures into our business decisions.

二、公司环保政策

1. 贯彻可持续发展战略，力求低碳、节能、清洁无污染，为环境保护承担应有的社会责任；
2. 全员参与环境管理和控制，提高全员环保意识，培养全体员工养成良好的环保习惯；
3. 改变行为，通过减少浪费、减少不必要的旅行、节约水和能源，降低对环境的影响；
4. 确保以负责的态度再利用、回收或处理不可避免的废弃物；对运营、工作和生活过程中产生的废弃物，进行分类，委托符合国家资格的回收商回收处理；
5. 鼓励员工上下班采用公共交通，将公司车辆逐步替换为新能源车辆，为减少碳排放做出贡献；
6. 鼓励无纸化办公方式，减少纸张使用；
7. 监督供应商生产安全、高品质的产品，鼓励其使用再生材料和开发环保包装，同时满足社会公众责任的期望；
8. 帮助确保员工及供应商在工作中始终遵守我们的各项环保和运营承诺。
9. 在业务计划中设定可衡量的环境指标，公司所有员工都必须努力符合要求。
10. 始终遵循适用法律法规，停止任何会引起环境破坏的行为。
11. 工程采购及办公运营，优先考虑使用环保型材料 Environmentally friendly materials:

File Name	Environmental Protection Management Policy		
Document No.	RS-EPM-01	Version	2023A
Preparation	Internal Control	Distribution	Emeren Group
Management	Internal Control	Effective Date	Apr,15th 2023

环境友好材料是指可降解材料在光、水或其他条件的作用下，会产生分子量下降、物理性能降低等现象，并逐渐被环境消纳的一类材料，亦可称为可降解材料；

A 基本无毒无害型。是指天然的，本身没有或极少有毒有害的物质、未经污染只进行了简单加工的装饰材料。如石膏、滑石粉、砂石、木材、某些天然石材等。

B 低毒、低排放型。是指经过加工、合成等技术手段来控制有毒、有害物质的积聚和缓慢释放、因其毒性轻微、对人类健康不构成危险的装饰材料。如甲醛释放量较低、达到国家标准的大芯板、胶合板、纤维板等。

C 目前科学技术检测无法确定评估其毒害物质影响的材料。如环保型乳胶漆、环保型油漆等化学合成材料。这些材料在目前是无毒无害的，但随着科学技术的发展，将来可能会有重新认定的可能。

12.制定书面程序：包括公司需对用水、电、油进行跟踪记录，并定期汇总分析，持续改善；

13.通过采用安全的技术、操作实和对紧急事故的预防，最大限度地减少公司职员及社区的安全、健康和环境危害性的风险；

14.采用环保型的运维方式：公司将实施以 IFC 标准为指导的环境和社会管理体系 (ESMS)，该体系将位于集团活动的核心并渗透到项目层面，始终如一地努力以最环保和可持续的方式管理和运营太阳能光伏电站，并开展其运营和维护。我们在可能的情况下使用当地运维人员，并根据全球报告倡议 (“GRI”) 标准系统地记录能源消耗和二氧化碳排放量的可持续性报告，并使用领先的 Meteo Control 性能监控系统监控其整个运营太阳能光伏园区组合的二氧化碳当量排放。

II The company's environmental protection policy

1. Implement the group's sustainable development strategy, strive to be low-carbon, energy-saving, clean and pollution-free, and assume due social responsibilities for environmental protection;

2. All employees participate in environmental management and control, and improve all employees' environmental awareness and ability; cultivate all employees to develop good environmental protection habits;

3. Change behavior, reduce the impact on the environment by reducing waste, reducing unnecessary travel, saving water and energy;

4. Ensure that the inevitable waste is reused, recycled or treated in a responsible manner; the waste generated in the process of operation, work and life is assorted in different category, and the recycles that meet the national qualifications are entrusted for recycling;

5. Encourage employees to use public transportation to and from work, gradually replace company vehicles with new energy vehicles, and contribute to the reduction of carbon emissions;

6. Encourage paperless office methods and reduce paper use;

File Name	Environmental Protection Management Policy		
Document No.	RS-EPM-01	Version	2023A
Preparation	Internal Control	Distribution	Emeren Group
Management	Internal Control	Effective Date	Apr,15th 2023

7. Supervise our suppliers to produce safe, high-quality products, encourage them to use recycled materials and develop environmentally friendly packaging, while continuing to meet the expectations of social public responsibility;

8. Help to ensure that employees and suppliers always comply with our environmental and operational commitments at work.

9. Set measurable environmental indicators in the business plan, and all employees of the company must strive to meet the requirements.

10. Always follow applicable laws and regulations and stop any behavior that causes environmental damage.

11. Engineering, procurement and office operations, give priority to the use of environmentally friendly materials and products:

Environmentally friendly materials refer to materials that are degraded by light, water or other conditions, which will cause molecular weight drop and physical properties to decrease, and are gradually absorbed by the environment. They can also be called degradable materials;

A is basically non-toxic and harmless. It refers to a decorative material that is natural, has no or very few toxic and harmful substances, and has been simply processed without pollution. Such as gypsum, talcum powder, sandstone, wood, certain natural stones, etc.

B Low toxicity, low emission type. It refers to decorative materials that have undergone processing, synthesis and other technical means to control the accumulation and slow release of toxic and harmful substances, and because of their low toxicity, they do not pose a danger to human health. For example, large core boards, plywood, fiberboard, etc. that emit low formaldehyde and meet national standards.

C The current science and technology and testing methods cannot determine and evaluate materials whose toxic substances affect. Such as environmentally friendly latex paint, environmentally friendly paint and other chemical synthetic materials. These materials are currently non-toxic and harmless, but with the development of science and technology, there may be the possibility of re-identification in the future.

12. Written procedures: Including the company's need to track and record water, electricity, and oil, and regularly summarize and analyze it for continuous improvement;

13. Through the use of safe technology, operational practices and the prevention of emergencies, the risk of safety, health and environmental hazards to the company's employees and the community is minimized;

14. The Company will implement an environmental and social management system (ESMS) guided by IFC standards that will reside at the core of group activities and trickle down to project level.-Also consistently strives to manage and operate its solar PV parks in the most environmentally friendly and sustainable way possible to carry out its operations and maintenance. Use local operatives where possible and carry out sustainability reporting in which they systemically record energy consumption and CO₂ emissions in accordance with Global

File Name	Environmental Protection Management Policy		
Document No.	RS-EPM-01	Version	2023A
Preparation	Internal Control	Distribution	Emeren Group
Management	Internal Control	Effective Date	Apr,15th 2023

Reporting Initiative (“GRI”) standards. The approach is guided strongly by the UN Sustainability Goals as referenced in their annual sustainability report. - monitors CO₂ equivalent emissions avoidance of their whole portfolio of operational solar PV parks using the leading MeteControl Performance Monitoring System. This system reports that the Company’s currently owned portfolio is contributing to reducing greenhouse gas emissions in CO₂ equivalents.

环境管理目标：

1. 增进员工的环保意识，使员工牢固树立“不环保、不运营”的思想。
2. 杜绝人为因素的环保事故，减少一般环保事故频率，防止重复环保事故。
3. 杜绝重、特大环保事故或一次性直接经济损失在20万人民币/5万欧元/5万美元以上的事故发生。

Environmental management objectives:

1. Improve employees' awareness of environmental protection and enable employees to firmly establish the principle of "non-environmental protection, then non-operation".
2. Eliminate environmental accidents caused by human factors, reduce the frequency of general environmental accidents, and prevent repeated environmental accidents.
3. Prevent the occurrence of serious or extremely large environmental protection accidents or accidents with a one-time direct economic loss of more than 200,000 RMB/50,000 EUR/50,000 USD.

三、环保责任制

为保证环境保护工作的顺利开展，落实环保责任，公司成立以 CEO 为领导的环境保护小组，专门负责环境保护和环境监测,改善企业环保状况，成员由各部门负责人担任。

1. CEO 及区域总裁

负责组织制定子公司环境保护的目标，提出实施规划的具体方针和措施；定期召开企业环保情况报告会和专题会议,负责贯彻会议决定,共同搞好本企业的环境保护工作。

2 工程运维部环保职责

4. 监控电站气候变化：如暴雨、洪水、飓风等的监控及保险理赔处理工作；
5. 将破损、废弃的设备材料按类别放到不同的收集箱内，不得随意丢入垃圾箱，不得混入生活废物中，减少无组织有害气体的排放，减少对大气的污染；
6. 保证工作环境有毒有害气体排放控制在国家规定的范围内；
7. 确保安全施工；维护安全标准化、职业健康和环境管理体系的有效运行，按要求做好各项工作；
8. 参加公司建设项目、技术整改项目的施工及验收工作，并有权进行监督；
9. 定期对设施进行维护和保养，确保设备设施正常运转；
10. 接受公司及政府环保部门的检查和业务指导；
11. 提高运营效率，减少环境污染，采用先进的环保设备、设施、技术；

File Name	Environmental Protection Management Policy		
Document No.	RS-EPM-01	Version	2023A
Preparation	Internal Control	Distribution	Emeren Group
Management	Internal Control	Effective Date	Apr,15th 2023

12. 参加相关部门的环保事故分析，负责处理环保污染事故，并及时如实报告。

3 采购及供应链部环保职责

1. 选用环保意识良好的供应商，同时鼓励其参与环境管理；
2. 对组件及工程物资等的供应商进行资质审核，做好验收工作；
3. 对采购物品的质量负责，确保安全运营；尽量采购环保型材料；
4. 物资采购时(包括进口)必须了解其环保性能，以及安全使用和储运要求，并索取书面安全技术说明书、安全标签和相应的资质证明；
5. 按储存的物品特性，做好仓库的安全管理工作，如防火、防盗等；
6. 公司在采购与监督供应商交付产品的过程中，应当采取措施确保供应商的产品遵守国家或行业标准 and 客户要求，包括产品规格、零部件、成分和包装，尤其是对特定材料的禁止或使用限制，减少有害物质的使用，减少或再利用包装物；
7. 公司与供应商签订采购合同或向供应商下采购订单时，需包含有关产品含量的限制或要求。
8. 依据国家或行业标准及客户要求，对供应商提供的产品进行检测验收，包括必要时的抽样检测。
9. 供应商在提供产品的同时须一并提供相应的必要的产品规格说明书、声明和合格证明等文件。

4 内控合规部及人事部环保职责

1. 贯彻国家有关环保的方针、政策、法律法规，把环保工作渗入到每一个工作环节。
2. 定期对供应商开展审计，以保证公司供应商的产品符合国家或行业规定及客户要求。
3. 监督检查集团相关环保管理制度的执行情况，宣传国家有关环境保护的相关规定和环保知识。

5 全体员工环保职责

1. 保护环境，人人有责，每位员工都应在自己的岗位上认真对本岗位的环保工作负直接责任。
2. 企业员工及领导都要认真学习和遵守国家的法律、法规以及公司的各项环保规章制度，自觉遵守环保各项禁令和规定。
3. 及时向公司管理层报告任何环境污染事件，或明显违背法律或公司环保要求的行为。

III . Environmental Responsibility System

In order to ensure the smooth development of environmental protection work and implement environmental protection responsibilities, the company has established an environmental protection team led by the CEO, specifically responsible for environmental protection and environmental monitoring, and improving the environmental protection status of the company. The members are heads of various departments.

1. The Group CEO and the regional CEO shall be the first responsible for the company's environmental protection work. Responsible for organizing and formulating the environmental protection goals of the subsidiary, and proposing specific policies and measures for the implementation plan; regularly holding

File Name	Environmental Protection Management Policy		
Document No.	RS-EPM-01	Version	2023A
Preparation	Internal Control	Distribution	Emeren Group
Management	Internal Control	Effective Date	Apr,15th 2023

corporate environmental protection report meetings and special meetings, responsible for implementing the meeting decisions, and jointly doing the company's environmental protection work.

2 Engineering , Operation and Maintenance Department

- 1) Monitoring the climate change of the power station: monitoring and insurance claims processing such as rainstorms, floods, hurricanes, etc.;
- 2) Put damaged and discarded equipment and materials into different collection bins according to their categories. They should not be thrown into trash cans at will, and should not be mixed with domestic waste, so as to reduce the emission of unorganized harmful gases and reduce air pollution;
- 3) Ensure that the emission of toxic and harmful gases in the working environment is controlled within the scope prescribed by the state;
- 4) Ensure safe construction; maintain the effective operation of safety standardization, occupational health and environmental management systems, and do various tasks as required;
- 5) Participate in the construction and acceptance of company construction projects and technical rectification projects, and have the rights to supervise;
- 6) Regularly maintain the facilities to ensure the normal operation of equipment and facilities;
- 7) Accept the inspection and business guidance of the company and the government environmental protection department;
- 8) Improve operation efficiency, reduce environmental pollution, and adopt advanced environmental protection equipment, facilities, and technologies;
- 9) Participate in the environmental accident analysis of relevant departments, be responsible for handling environmental pollution accidents, and report truthfully in a timely manner.

3 Purchasing and Supply Chain Department

- 1) Choose suppliers with good environmental awareness and encourage them to participate in environmental management;
- 2) Conduct qualification review of suppliers of components and engineering materials, and do a good job of acceptance.
- 3) Be responsible for the quality of purchased items and ensure safe operation; try to purchase environmentally friendly materials;

File Name	Environmental Protection Management Policy		
Document No.	RS-EPM-01	Version	2023A
Preparation	Internal Control	Distribution	Emeren Group
Management	Internal Control	Effective Date	Apr,15th 2023

- 4) When purchasing materials (including imports), they must understand their environmental performance, safe use, storage and transportation requirements, and obtain written safety technical specifications, safety labels and corresponding qualification certificates.

- 5) According to the characteristics of the stored items, do a good job in the safety management of the warehouse, such as fire prevention, anti-theft, etc.

- 6) In the process of purchasing and supervising the delivery of products from suppliers, the company should take measures to ensure that the suppliers' products comply with national or industry standards and customer requirements, including product specifications, parts, components, and packaging, especially the prohibition of specific materials or use restrictions, reduce the use of harmful substances, reduce or reuse packaging.

- 7) When the company signs a purchase contract with a supplier or places a purchase order with a supplier, it must include restrictions or requirements on the content of the product.

- 8) In accordance with national or industry standards and customer requirements, the company conducts inspection and acceptance of products provided by suppliers, including sampling inspections when necessary, and provides suppliers with an acceptance form.

- 9) Suppliers must provide corresponding necessary product specifications, declarations and conformity certificates with products.

4 Internal Control and Compliance/HR Department

- 1) Implement national environmental protection guidelines, policies, laws and regulations, and infiltrate environmental protection work into every work link.

- 2) Conduct regular audits of suppliers to ensure that the products of the company's suppliers meet national or industry regulations and customer requirements.

- 3) Supervise and inspect the implementation of the group's relevant environmental management system. Promote the country's relevant environmental protection regulations and knowledge in the group.

5 Environmental responsibility of all employees

- 1) It is everyone's responsibility to protect the environment, and every employee should take direct responsibility for the environmental protection work in his own post.

- 2) Employees and leaders of the enterprise must study and abide by the laws and regulations of the country and the company's environmental protection rules and policy, and consciously abide by the prohibitions of environmental protection.

File Name	Environmental Protection Management Policy		
Document No.	RS-EPM-01	Version	2023A
Preparation	Internal Control	Distribution	Emeren Group
Management	Internal Control	Effective Date	Apr,15th 2023

3) Report any environmental pollution incidents or obvious violations of laws or the company's environmental protection requirements to the company's management in a timely manner.

四、节约资源及能源：

各种资源及能源的浪费应在源头上或在使用过程中被杜绝或减少，包括但不限于：

1. 工作调整：工作位置调整，尽量避免因位置分散导致的照明、电脑设备、空调等能源的额外消耗；
2. 维护与设施管理：及时更换或维修损坏漏水设施；下班要及时关闭照明电源、电脑、打印机、投影仪、空调等耗电设备；及时维修损坏的开关设备等；
3. 替代物：
 - 1) 包括在保证符合工作要求的前提下，采购耗电量/耗水量少的节能型设备设施；
 - 2) 建设项目应当减少能耗，合理利用自然资源，防止环境污染和生态破坏；
 - 3) 通过网络、电子、数码等技术推行无纸化办公；
4. 危险品保存：包括各种易碎、易潮、易燃物的合理安全保存；
5. 物品回收再利用：包括各种办公文具、活动物料的回收与重复利用；鼓励客户使用回收材料和重新组装的产品。

IV. Saving resources and energy:

The waste of various resources and energy should be eliminated or reduced at the source or during use, including but not limited to:

1. Work adjustment:

Adjust the working position, try to avoid additional consumption of electric energy such as lighting, computer equipment, air-conditioning, etc. due to scattered positions;

2. Maintenance and facility management:

Replace or repair damaged water leaking facilities in time; turn off lighting power, computers, printers, projectors, air conditioners and other power-consuming equipment in time after get off work; repair damaged switch gear in time;

3. Substitutes:

- 1) Including the purchase of energy-saving equipment and facilities with low electricity/water consumption under the premise of ensuring compliance with work requirements;
- 2) Construction projects should reduce energy consumption, rationally use natural resources, and prevent environmental pollution and ecological damage;
- 2) Promote paperless office through network, electronic, digital and other technologies;

File Name	Environmental Protection Management Policy		
Document No.	RS-EPM-01	Version	2023A
Preparation	Internal Control	Distribution	Emeren Group
Management	Internal Control	Effective Date	Apr,15th 2023

4. Storage of dangerous goods:

Including the reasonable and safe storage of various fragile, damp, and flammable materials;

5. Recycling of items:

Including the recycling and reuse of various office stationery and activity materials; encouraging customers to use recycled materials and reassembled products.

五、污染防治及环境保护措施

1. 禁止有毒有害物质：

公司禁止在办公区域内储存对环境有害的化学物质或其他物质。

2. 废水处理：

在排放或处置之前，公司应当对办公与业务开展过程中产生的废水与固体废弃物进行适当鉴定、监测、控制和处理。废水主要是饮用废水、厕所卫生废水，分别通过物业废水桶和下水道处理。

3. 固体废弃物处置：

1) 废纸与废纸板。视完好程度，公司自行或交由供应商回收再利用，或由垃圾回收供应商运出、分类、回收、再利用或处置；

2) 废金属、塑料、泡沫材料及一般/杂项废弃物，包括食物垃圾、废旧电池等。公司配备垃圾桶，物业负责统一处理。废旧电池公司统一回收处理。

4. 减少废气排放：

1) 公司的废气排放主要产生于公务用车。公司对公务用车采取严格的申请审批制度，并详细记录行驶里程和油耗支出，定期汇总分析，持续改进；

2) 公司通过减少不必要的公务外出与差旅，及交通工具的合理安排，以间接的方式减少尾气排放。

5. 合理利用资源，力争绿色采购：

1) 公司控制各种资源的利用 (如电、水、油、原材料等)，尽可能地节约、合理使用；

2) 力争采购绿色环保型原材料，力争使用对环境没有影响，能够循环利用，无毒无害的材料。

6. 坚持污染预防，致力持续改进：

制定环境目标和指标，做到达标排放，预防可能产生的污染，并坚持对目标进行跟踪，使环境表现能有更进一步地提高。

7. 防火设备及消防演习：密切注意电站及办公区域防火，配备充足的灭火器，定期对员工进行消防演习。

8. 防噪声污染：

采用隔声、防声、消声等噪声控制技术和设备；发展减振等专门技术和装置。

V. Pollution prevention and environmental protection measures

File Name	Environmental Protection Management Policy		
Document No.	RS-EPM-01	Version	2023A
Preparation	Internal Control	Distribution	Emeren Group
Management	Internal Control	Effective Date	Apr,15th 2023

1. Prohibition of toxic and hazardous substances:

The company prohibits the storage of environmentally harmful chemical substances or other substances in the office area.

2. Wastewater treatment:

Before discharge or disposal, the company shall properly identify, monitor, control and treat the wastewater and solid waste generated in the course of office and business development. Wastewater is mainly drinking wastewater and toilet sanitation wastewater, which are treated through property waste water buckets and sewers respectively.

3. Solid waste disposal:

1) Waste paper and waste cardboard. Depending on the degree of integrity, the company may recycle it by itself or by a supplier, or it may be transported, sorted, recycled, reused or disposed of by a garbage recycling supplier.

2) Scrap metal, plastics, foam materials and general/miscellaneous waste, including food waste, used batteries, etc. The company is equipped with trash cans, and the property is responsible for unified disposal. The waste battery company recycles and processes in a unified manner.

4. Reduce exhaust emissions:

1) The company's exhaust emissions are mainly produced by official vehicles. The company adopts a strict application approval system for official vehicles, and records the mileage and fuel consumption expenditures in detail, summarizes and analyzes regularly, and continuously improves.

2) The company reduces exhaust emissions in an indirect way by reducing unnecessary business outings and travel, and reasonable arrangements for transportation.

5. Reasonable use of resources, and strive for green procurement:

1) The company controls the utilization of various resources (such as electricity, water, oil, raw materials, etc.), and uses them as economically and reasonably as possible.

2) Strive to purchase green and environmentally friendly raw materials, and strive to use materials that have no impact on the environment, can be recycled, and are non-toxic and harmless.

6. Persist in pollution prevention and strive for continuous improvement:

Formulate environmental goals and indicators, make emissions that meet the standards according to the goals and indicators, prevent possible pollution, and insist on tracking the goals, so that environmental performance can be further improved.

File Name	Environmental Protection Management Policy		
Document No.	RS-EPM-01	Version	2023A
Preparation	Internal Control	Distribution	Emeren Group
Management	Internal Control	Effective Date	Apr,15th 2023

7. Fire protection equipment and fire drills:

Pay close attention to fire prevention in power stations and office areas, equip with adequate fire extinguisher facilities, and conduct regular fire drills for employees.

8. Anti-noise pollution:

Adopt noise control technologies and equipment such as sound insulation, noise prevention, and noise reduction; develop special technologies and devices such as vibration reduction.

六、环保宣传与培训

1. 公司定期组织开展公司教育培训和宣传工作，定期组织光伏电站环保管理培训和宣传；
2. 积极提升员工的资源保护及环境保护意识；
3. 积极参加环境保护交流和合作，引进先进技术和管理经验。加强环境保护科技信息交流，及时跟踪环境保护新技术、新工艺、新产品；
4. 对员工进行环保法律、法规教育和宣传，并对环保岗位进行培训考核。

VI. Environmental protection promotion and training

1. The company regularly organizes company education, training and publicity, and regularly organizes training and publicity on environmental protection management of photovoltaic power stations;
2. Enhance employees' awareness of resources, environmental protection awareness and self-learning to protect the environment in general;
3. Actively participate in environmental protection exchanges and cooperation, and introduce advanced technology and management experience. Strengthen the exchange of environmental protection scientific and technological information, and timely follow up new technologies, new processes and new products for environmental protection;
4. Carry out environmental protection laws and regulations education and publicity to employees, and conduct training and assessment for environmental protection positions.

七、奖励和惩罚

1. 公司对于环境保护工作中做出显著成绩的单位和个人，给予表彰和奖励。
2. 公司对电站负责人、运维工程师实行环保管理指标考核。

VII. Rewards and Punishments

1. The company commends and rewards units and individuals that have made outstanding achievements in environmental protection work.

File Name	Environmental Protection Management Policy		
Document No.	RS-EPM-01	Version	2023A
Preparation	Internal Control	Distribution	Emeren Group
Management	Internal Control	Effective Date	Apr,15th 2023

2. The company implements environmental management index assessment for the person in charge of the power station and the operation and maintenance engineer.

八、附则

本管理制度属公司制度的一部分，各子公司及部门应严格执行并接受监督检查。

VIII . Supplementary Provisions

This management system is part of the company's rules and regulations, and each subsidiary and department must strictly implement and accept supervision and inspection.

减少碳排放、爱护环境、保护环境是我们每个人应尽的义务。

Reducing carbon emissions, caring and protecting the environment are our obligations.